
Zápis z jednání 
 

Datum: 18. 4. 2024 

Místo: U Rotlevů, Kamzíková 542/4, 110 00  

 

Přítomní: 

• L. Kaňka (Předseda Grémia/ Na Větrníku), Mgr. M. Hurdová (ředitelka KaM),  

D. Waloszek (17. listopadu), J. Tkáčik (Na Větrníku), Š. Bronec (Na Větrníku), T. Vočka 

(Švehlova), M. Křepelka (Heyrovského)  

 

Body jednání: 

 

1. Požadavky na nové lednice na kolejích: 

• Byly shrnuty stávající problémy s lednicemi na kolejích, včetně jejich nedostatečné 

kapacity, zastaralosti a poruchovosti. 

• Byla vyjádřena silná potřeba investovat do nových lednic, které by splňovaly moderní 

standardy a uspokojily potřeby studentů. 

• Je důležité požadavky studentů projednat s vedoucí koleje a stanovit technické 

požadavky na veřejnou soutěž. 

• Bylo také navrženo zapojit studenty do výběru nových lednic formou ankety. 

 

2. Parkoviště před kolejí Na Větrníku: 

• Byly diskutovány problémy s parkováním před kolejí Na Větrníku, včetně nedostatku 

parkovacích míst. 

• Bylo navrženo oslovit Městský úřad a jednat o možnosti rozšíření parkoviště nebo 

zavedení systému parkovacích povolení pro studenty. 

• Věcí se budeme dále zabývat. 

 

3. Setkání na jednotlivých kolejích: 

• Bylo navrženo uspořádat setkání se studenty na jednotlivých kolejích, aby se s nimi 

probraly jejich specifické problémy a požadavky. 

 

4. Online volby nejen na koleji Kajetánka: 

• Byla vyjádřena podpora zavedení online voleb do studentských orgánů na všech 

kolejích, ne pouze na koleji Kajetánka. 

• Bylo zdůrazněno, že online volby by mohly zvýšit volební účast a usnadnit studentům 

volbu jejich zástupců. 

• Byla odsouhlasena možnost online odsouhlasení usnesení o konání voleb podle 

platného řádu. 



 

5. Multi ISIC karta: 

• Byly diskutovány možnosti zavedení Multi ISIC karty, která by sloužila oproti 

stávajícímu stavu také jako platební prostředek pro zpoplatněné místnosti na kolejích, 

studovny a prádelny. 

• Bylo zdůrazněno, že Multi ISIC karta by zvýšila efektivitu systému při současném 

snížení náročnosti odbavení ubytovaných. 

• Situací se budeme nadále zabývat. 

 

Další kroky: 

• Bylo dohodnuto, že všechny body jednání budou dále projednávány a budou k nim 

vypracovány konkrétní návrhy řešení. 

• Bylo také dohodnuto, že o veškerém vývoji budou studenti průběžně informováni. 

 

Závěr: 

Jednání bylo produktivní a podařilo se na něm probrat důležité problémy studentů týkající se 

ubytování a studentského života. Byla navržena konstruktivní řešení a dohodnuty další kroky. 

 

Zapisovatel: 

 Lukáš Kaňka 


